

9天7晚九州 乐逍遥

TOUR CODE: KYUT9

旅游亮点:

- 佐贺、长崎、熊本、鹿儿岛、别府、福冈
- *独家入住4晚温泉酒店住宿
- *3餐酒店内晚餐(自助餐/怀石料理)
- *制作寿司和制作玻璃饰品体验
- *时令水果采摘
- *野生动物园冒险之旅
- *海豚观光游船

天数	行程	早餐	午餐	晚餐	酒店住宿或同级
1	新加坡 → 福冈	-	-	-	→
2	福冈 ~ 太宰府神社~ 明太鱼工厂~水果采摘(*视季节而定) ~ 嬉野茶庄	→	日式定食	酒店内会席料理	龙头园酒店/ 华翠苑酒店
3	祐德稻荷神社 ~ 平和公园 ~ 原爆纪念馆 ~长崎市电车 ~长崎站 Amu Plaza 购物中心	✓	海鲜烧烤 *夏季 (海鲜饭或套餐)	日式定食	卢克广场酒店/ 海洋世界酒店
4	*海豚观赏(船)~ 有明海渡轮 (*海鸥喂食)	✓	日式定食	酒店内日式定食	京瓷酒店
5	高千惠牧场~ 仙岩园天(制作玻璃饰品体验)~ 城山展望台 ~ 热沙浴体验	✓	炸黑豚排 定食	酒店内自助餐	指宿海上酒店/岩崎大酒店
6	文馆商店街 ~ 制作寿司体验 ~ 鞠之里 Praha & Gen	✓	寿司+ 天妇罗定食	烤肉自助餐	MYSTAYS 熊本江滨酒店
7	大观峰(阿苏山) ~ 大分野生动物园 ~ 别府血池	✓	日式定食	居酒屋套餐	别府阿曼尼克酒店/ 别府龟之井酒店
8	汤布院 ~ 奥特莱斯购物中心 ~ 三井购物中心 Lalaport 福冈	✓	自费	自费	福冈 JAL 城市酒店/ 博多舒适酒店
9	福冈 → 新加坡	✓	→	-	返家

水果采摘: 季节性水果采摘, 例如草莓(1月至5月)、蓝莓(6月至8月)、葡萄(8月至9月)、苹果(9月至11月)、橙子(10月至12月)。

海豚观赏: 前往观赏海豚的途中, 将介绍天草地区以及海豚, 因此能学到更详尽的海豚生态。你也可近距离的观赏这些聪明的海洋哺乳动物。

热沙浴: 体验真正独特而具有疗效的热沙浴, 传统上被认为对缓解各种疾病如肌肉疼痛和关节炎具有治疗作用。你可以躺在挖好的浅坑里, 然后小心地用温暖的沙子从头到脚覆盖身体。这种沉浸式治疗带来放松和焕发活力的感觉。

大分非洲野生动物园: 是日本最大的野生动物园之一, 拥有大约70种、1400只动物, 包括野牛、鹿、熊、狮子、猎豹、大象、骆驼、犀牛和长颈鹿等。

血池: 以其鲜红如血的鲜艳颜色而得名, 这个天然温泉池以其怪异的美丽和超凡的氛围吸引游客。从地面升起的蒸汽营造出一种超现实的景观, 邀请人们探索和沉思的地热奇观。



备注:

1. 在国际或当地重大节日活动期间, 酒店住宿可能无法照行程安排。
2. 团队如有合并或行程顺序更改, 恕不另行通知, 将以当地旅行社安排为准。
3. 红利行程将不由其它行程取代或退款。
4. 酒店评级以当地为标准。酒店客房已满等因素, 将以同等级酒店取代。
5. 中英文行程如有差异, 以中文版为准。
6. 房间的差异如类型、大小和景观均由酒店分配而定。
7. 团体全程将以华语讲解。
8. 花季和果季将取决于气候状况而定。
9. 海豚观赏和喂海鸥常常是季节性的活动, 这取决于各种因素, 如天气条件和这些动物的自然行为。



康泰旅行社
HONG THAI TRAVEL



6533 1788



enquiries@hongthai.com.sg

KYUT9_BHN_MAY2024

9D7N TANOSHII KYUSHU

TOUR CODE: KYUT9

Highlights:

Saga.Nagasaki.Kumamoto.Kagoshima.Beppu.Fukuoka

- * Exclusive 4N Hotspring Hotel stay
- * 3 Dinner in hotel (Buffet/Kaiseki)
- * Sushi Making & Glass Accessory Making Experience
 - * Seasonal fruit picking
 - * Safari Park Wild Animals
 - * Dolphin watching Cruise

D	Itinerary	BFF	Lunch	Dinner	Hotel or Similiar
1	Singapore → Fukuoka	-	-	-	→
2	Fukuoka ~ Dazaifu Shrine ~ Mentaiko Factory ~ *Seasonal Fruit Picking ~ Ureshino Tea Village	→	Japanese Set	Hotel Kaiseki	Hotel Ryutoen/ Kasuien 🍷
3	Yutoku Inari Shrine ~ Nagasaki Peace Park ~ Atomic Bomb Museum ~ City Tram Ride ~ Nagasaki Station (Amu Plaza)	✓	Seafood BBQ * Summer season (Seafood bowl or set)	Local Dinner Set	Luke Plaza Hotel/ Hotel Marine World
4	*Wild Dolphin Watching ~ Car Ferry (* seagull feeding)	✓	Japanese Set	Hotel Dinner Set	Hotel Kyocera 🍷
5	Takachiho Farm ~ Sengan Garden (Glass accessory making experience) ~ Shiroyama Obversatory Platform ~ Hot Sand Bath Experience	✓	Black Pork Tonkatsu Set	Buffet Dinner	Ibusuki Kaijou Hotel / Iwasaki Hotel 🍷
6	Tenmonkan Shopping Street ~ Sushi Making Experience ~ Barrel Valley Praha & Gen	✓	Sushi + Tempura Set	Yakiniku Buffet	Mystays Kumamoto Riverside
7	Daikanbo (Mt. Aso) ~ Oita African Safari Park ~ Beppu Blood Pond	✓	Local Lunch Set	Izakaya Set	Beppu Amanek/ Kamenoi Hotel 🍷
8	Yufuin Town ~ Outlet Mall ~ Mitsui Shopping Park Lalaport	✓	Own expense	Own expense	JAL City Hotel Fukuoka / Comfort Hotel Hakata
9	Fukuoka → Singapore	✓	→	-	Sweet Home

Fruit Picking: Seasonal Fruit picking e.g. Strawberry (Jan~May), Blue berry (Jun~Aug), Grape (Aug~Sept), Apple (Sept ~Nov), Orange (Oct~Dec). This is only for reference and all fruits are subject to climate condition.

Dolphin Watching: offer a captivating opportunity to observe these intelligent marine mammals in their natural habitat. Typically conducted via cruises, these excursions take participants into the inner seas or coastal waters where dolphins are known to inhabit.

Hot Sand Bath: For a truly unique and therapeutic experience, consider indulging in a hot sand bath, a traditional practice believed to have healing properties for various ailments such as muscle pain and arthritis. You can simply lie down in a shallow pit dug in the sand, and carefully cover them with warm sand from head to toe. This immersive treatment offers relaxation and rejuvenation, feeling refreshed and revitalized.

Oita African Safari Park: One of Japan's biggest safari parks, home to about 70 species and 1,400 animals, including bison, deer, bears, lions, cheetahs, elephants, camels, rhinos, and giraffes.

Blood Pond: Named for its vivid red hue resembling blood, this natural hot spring pond captivates visitors with its eerie beauty and otherworldly atmosphere. Steam rising from the earth creates a surreal landscape, inviting exploration and contemplation of the Earth's geothermal wonders.



- Note:
1. During major international or local festive events, accommodation may not be arranged as stated as above.
 2. Tour groups may be merged and sequence of itinerary is subject to change without prior notice.
 3. Bonus tour will be not replaced nor refunded.
 4. All hotel ratings are based on local standard. In case of hotel rooms are running full, an equivalent standard hotel will be served as replacement.
 5. In the event of any discrepancy between the English and Chinese itineraries, the Chinese version shall prevail.
 6. Room type, size and/or view are allocated by hotel/resort, subject to availability.
 7. Tour is fully conducted in Mandarin.
 8. Blooming of flower/fruit is subject to weather conditions.
 9. Dolphin watching and seagull feeding are often seasonal activities that depend on various factors such as weather conditions, and the natural behaviors of these animals.



康泰旅行社
HONG THAI TRAVEL



6533 1788



enquiries@hongthai.com.sg

KYUT9_BHN_MAY 2024